
 
  

Protokoll ordinarie styrelsemöte 
Datum: 240904 

 

Närvarande: Anna-Maria Widerström, Elisabeth Svedemark, Saga 

Algstrand, Maria Larsson, Anna Ströberg 

 

Frånvarande: Martin Godlund Andersson, Zarah Hellsten, Linda 

Nilsson, Elin Algstrand, Åsa Johansson 

Sekreterare: Elin 

 

1. Mötets öppnande  

Ordförande Anna-Maria Widerström öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare  

Maria Larsson. 

 

3. Fastställande av dagordningen 

Dagordning fastställes. 

 

4. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

 

5. Ordföranden informerar 

6. Ekonomi  

7. Tillbud  

Ett tillbud har inkommit gällande insläpp helg i lektionsstallet. 

Situationen var att privathästarna samlades i fållan uppe vid stallet 

innan de kom in i stallet. Småhästarna som står i hage vid fållan nås då 

av en storhäst. Tråden in till småhästarna är väldigt låg och det är nära 

att en häst tar sig in dit.  

Det beslutas att tråden in till småhästarna ska göras högre, samt ska 

öppningen till valackhagen bytas sida på och badkaren i flyttas på 

längre ned i hagen så det inte blir så trångt vid öppningen. 

 

8. Säkerhet  

Se ovan. 

 

9. Underhåll och reparationer  

Privathästhagarna: Plan att starta upp arbetet med grusning och 

stenmjöl under september månad. Offert från Erstorp har inkommit. 

När arbetet utförs kan inte hästarna vara ute i hagen. Meddelande om 

detta går ut i privathästgruppen.Det behövs folk som hjälper till att 

packa grus och sand när arbetet är klart.  

Kommunen kommer att ta ned de döda björkarna och plantera nya i 

Allén i höst.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elisabet delegerar till 

José. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ammi 

Privathästägarna 

 

 

 

 

 

Kommunen 

Ari 

 



 
  

Kommunen och Ari vet om att vi vill ha en fälla till grävlingarna, de 

har bo under privatstallet med uppgång till stora utebanan.  Han höra 

med jägarna när det finns någon ledig. 

10. Sporren  

Inget inkommet. 

11. Levad  

Love ska börja köras. Levad behöver och ska få stöttning Karina 

Rydberg. Elisabeth ska prata med Karina. 

Många i Levad kommer endast vara kvar ytterligare ett halvår, nya 

kommer behöva rekryteras. Reklam behöver gå ut. 

Swedbank ska prata ungekonomi under teoriveckan, önskas att 

medlemmar från Levad finns representerade då. 

Barnkalas är svårt att få till under hösten då föera andra aktiviteter är 

planerade då. Behöver komma ut information till allmänheten om det. 

12. Medlemsuppstallning  

Anna Pedersen tar hit Gandalf som ägs att Sussi Pedersen i oktober.  

Ytterligare en har anmält intresse om plats till privatstallet. Flera har 

avrått om att ta in henne, därav erbjuds hon ingen plats.  

Frågan lyft återigen angående ett förtryckt formulär som kan användas 

vid förfrågan om ny hyresgäst. Linda upplevdes vid förra mötet ha bra 

idéer därav bollas punkten vidare till henne för ta fram ett förslag. Anna 

frågar Linda. 

13. Klubbaktiviteter  

Pay and jump är planerat till den 15/9 

Klubbmästerskap i dressyr den 21/9 med Linda Melin som domare. 

En-stjärnig dressyrtävlig är planerad till den 22/9. 

Försäljning av New Body startar under hösten och pågår till och med 

15/9.  

14. Tävlingskommitté  

Dressyrtävling den 22/9. Få starter än så länge, kommer 

förhoppningsvis fler anmälningar.  

Finns ingen regelrätt tävlingskommitté just nu.  Utan de som driver 

tävlingarna nu är Elisabeth (som blir en extra arbetsuppgift), Ulrika 

Runesson, Sofie Karlsson och Kerstin Ströberg. 

 

 

 

 

 

 

 

Elisabet 

Karina Rydberg 

 

Levad 

 

 

Levad 

 

 

Levad 

 

 

 

 

 

 

 

 

Linda 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
  

15. Ridskolechefen informerar  

Veterinären Fredrik Backlund har tittat på Love den 30/8, har fått 

medicin mot sin hosta. Kommer äta medicin under v 36–37. Han tittade 

också på Sanora i augusti på grund av slem som kom ur hennes mun. 

Hade flugäggslarver i munnen och ett sår, sår som ej är bettrelaterat. 

Fick svampdödande medel för att läka såret oh larverna kommer vandra 

ned i magen.  

Dave har några ringt på, men har tyckt att han är lite dyr.  

Antal elever: 145 st. Lika många som i våras. Bara omfördelning på när 

de rider. Många mindre som börjar på lördagar efter sommaren.  

16. Personal 

Personalgruppen har haft möte den 2/9 för en översikt av personalen. 

Det gicks igenom vissa eventuella förändringar gällande lektionstider 

och grupper. Förslag från medarbetare har kommit in, Elisabet har 

kollat över detta och pratar vidare om eventuella framtida förändringar. 

Det har skickats ut ett formulär för elever och vårdnadshavare att 

besvara innan eventuell förändring sker.   

17. Övriga frågor  

Ett beslut om när det är ok at använda swish och inte? På 

tävlingsavgifter? Ska det swishas in betalningar när det kan gå på 

faktura? Håller man koll på att det betalas? Vad säger Åsa, kostar det 

ridskolan mera om alla swishar och blir det mer jobb för Åsa om det 

inte finns faktura. Ska anmälningar gå till privata telefonnummer så att 

personalen inte får ro på sin arbetstid? Kanske vi måste ha en 

policy/regler hur vi gör med betalningar. 

Vi beslutar att fakturor ska användas så långt det är möjligt. 

Särskolan kommer fredagen v 39. Vi får EU-bidrag, Maria skulle kolla 

summan, har kollat den 2000kr får vi. Fyra hästar kommer användas 

och José tar in dem. Maria kommer vara med. 

18. Nästa möte 

Att ta upp: Karin Rydbergs inkomna motion på årsmötet. 

                  Genomgång av ridhusregler. 

 

2/10 klockan 17.45 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elisabeth + 

personalgrupp 
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